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Frågestund efter årsmöte, måndag 17 november 2016 

Fyra medlemmar samt styrelsen är närvarande 

 

 

Gallring av skogen intill daghemmet 

Styrelsen informerar att gallring kommer att beställas inför 2017. 

Styrelsen kommer att följa det kommande arbetet noga, men ansvaret för vilka träd som ska 

fällas ligger hos firman som får uppdraget 

 

Trappstädning på Hugo Alfvéns väg 

Klagomål framkommer när det gäller trappstädningen  

Styrelsen  kontaktar  Fejax, som ansvarar för trappstädningen 

 

Personal från städfirman har setts hälla skurvattnet i dagvattenbrunnen, även en 

hantverkare har setts göra detta 

Styrelsen kontaktar Fejax, som ansvarar för städningen 

När det gäller enskilda hantverkare bör boende som ser detta påpeka direkt den felaktiga 

hanteringen  

 

Städning i cykelförråden 

Cykelförråden upplevs mörka och smutsiga och luktar mögel. Ett förslag kan vara att städning 

av cykelförråden ska göras vid den årliga vårstädningen 

Styrelsen ska se över hur cykelförråden sköts 

 

 

/Karin Wälivaara Ramstedt 

 
 
 
  

 


